

8557LGSG CAVE SWING SOFA
DESIGN BY JESPER K. THOMSEN

W	214cm	84.3"	H	192cm	75.6"	A	67cm	26.4"
D	140cm	55.1"	S	48cm	18.9"	Wgt	63kg	138.9lbs
W ¹	175cm	68.9"						
D ¹	62cm	24.4"						

Beskrivelse/Description/Beschreibung

Cave swing sofa er en nyfortolkning af den klassiske swing sofa, som ses verden over. Cave swing sofaen er udviklet af den danske designer Jesper K. Thomsen med reference til den klassiske hængesofa, men her i et friskt og moderne, men også tidsløst design. Cave swing fås i grafit grå. Cave swing sofa er blevet testet til at kunne bære 300 kg. / 60 lb(pund) under normal brug. Note: vi anbefaler at holde opsyn med små børn, når cave swing er i brug. Cave swing sofaen kan stå udenfor hele året rundt, dog anbefales det at montere den til en fast overflade eller til et sted, hvor kraftig vind ikke kan få fat og løfte produktet, som dermed vil kunne medføre skade på produktet og dets omgivelser. Cave swing sofaen er udviklet til at stå i al slags vejr, - udfærdiget i pulverlakeret aluminium og vejrbestandig Cane-line flet, samt hynder i Sunbrella natté med quick dry foam.

Cave swing is an interpretation of the Classic swing sofa used all over the world. The Cave swing sofa is designed by danish designer Jesper K. Thomsen, who has created a swing sofa which references to the classic swing with a new contemporay look with timeless lines. Cave swing sofa is tested to 300 kg /660 pounds under normal use. Note we recommend to keep small children under supervision when using the swing. The Cave swing can be left outside all year around, however, it is recommended to either mount it to a stable surface or place it a place where strong winds cannot get a grip in the frame and cause damages.

Die Cave Gartenschaukel ist eine Neuinterpretation der überall in der Welt verbreiteten klassischen Hollywoodschaukel. Der dänische Designer Jesper K. Thomsen hat die Cave Gartenschaukel in Anlehnung an die klassische Hollywoodschaukel entworfen und sie mit einem frischen und modernen Look mit zeitlosen Linien versehen. Die Tragfähigkeit der Cave Gartenschaukel wurde auf 300 kg bei normalem Gebrauch getestet. Hinweis: Wir empfehlen, Kleinkinder bei der Benutzung der Gartenschaukel zu beaufsichtigen. Die Cave Gartenschaukel kann ganzjährig im Freien stehen, sollte aber auf einer stabilen Unterlage befestigt oder an einem Ort aufgestellt werden, wo starker Wind den Rahmen nicht erfassen und Schäden verursachen kann. Die Cave Gartenschaukel besteht aus witterungsbeständigem, pulverlackiertem Aluminium und wetterfestem Cane-line Geflecht

